
Zdpisnicu
zo zasadnutia Obecn6ho zastupitefstva v Dulove,

ktor6 sa konalo 8. okt6bra 2019

Prftomni: podl'a prezendnej listiny

Overovatelia: A. Dobrodenka, J. Hoim6nek
Zapisovatel'ka: Mgr. K. Tomanov6

Starosta obce Ing J. Samaj skonitatoval, i,e vzhl'adom na podet
prftomnych poslancov 7, je zasadnutie uzntt5aniaschopn6. Program zasadnutia:

1. Otvorenie zasadnutia

2. Spr6va o dinnosti

3. Vystavba chodnika a pristre5ku pre cestujfcich poZadovan6 prace

naviac

4. Uhrada projektu Rekon5trukciu 5kolsk6ho bytu na udebn6 priestory zUS

5. Oprava obecnych ciest

6. Prehodnotenie riverov6ho vzt'ahu Prima banky a.s.

7. Rozpodtovd opatrenie

8. R6zne

9. Diskusia

l0.Zixer
predloZil na schv6lenie.

Poslanci hlasovali o schv6leni programu rokovaniaOZ.
V)rsledok hlasovania:
Za: 7 hlasov (Ing. V. Backo, A. Dobrodenka, R. G6bor, J. Ho5m6nek,

Ing. P. Miduda, Ing. P. Misik, J. P6nov)
Proti: 0 hlasov
ZdrLal sa: 0 hlasov

K 2. bodu: Sprfva o iinnosti
Starosta obce informoval o dinnosti v obci od posledndho zasadnutia. Ing.

J. Samaj sa zridastnil otvorenia nov6ho Skolsk6ho roka v ZS a M5. Vystavba
chodnika a pristre5ku pre cestujfcich je dokonden6.

Vo vonkajiich priestoroch Skoly boli osaden6 Styri prvky na cvidenie. Pri
ZS sa zrealizovala oprava hospod6rskej budovy - dast' z prostriedkov bolo



z dotilcie VUC. Obec realizovala s poslancami pr6ce na dodasnom oploteni
multifunkdn6ho ihriska. Pokradovali pr6ce na rekon5trukcii Skolsk6ho bytu,
zak:0rpil sa novy pracovny st6l.

V obci pokradovalo distenie a monitorovanie kanalizdcie.
Podas hodovych dni, doZiniek sa konala krilovit cesta ku krilu na

Galovici,.15.9. bold odslui,en6 sl6vnostn6 sviit6 om5a, bola poZehnan6 obnoven6
hasidsk6 zbrojnica. Obec pre Sirokri verejnost' zabezpedila v nedel'u hudobn6
popoludnie s vystirpenim maZoretiek, vystavu vojenskej techniky, gul65

pripraveny pofovnikmi, vystirpenie FS Lednidanka a hry pre deti organizovan6
hasidmi.

Na oplotenie iOV prebehla shtai., oslovenych bolo Sesf firiem, prihl6sili
sa dve. Zmluva na zhotovenie sa uzatvorila s MBM Slovensko, prdce na
vystavbe oplotenia prebiehaj ri.

K uvedendmu bodu bolo prijat6 nasledovn6 uznesenie:
Obecn6 zastupitel'stvo v Dulove berie na vedomie spr6vu o dinnosti

K 3. bodu: Vfstavba chodnika a pristre5ku pre cestuiricich - poZadovan6
prSce naviac

Starosta obce Ing. J. Samaj informoval: Po mnohych byrokratickych
priet'ahoch sa konedne zrealizoval dlhodobo pripravovany projekt ,,Vystavba
chodnika a pristre5ku pre cestujircich" v dasti Dulov rdzcestie. Projekt sa ani
v tejto etape realiztrcie nezaobi5iel bez nepredvidanych probl6mov. Schv6len6
projektov6 dokumentircia rie5ila len urditir Sirku chodnika pri kaplnke a

neuvaZovalo sa so vstupom do jej zniLenych priestorov, podobne to bolo aj zo
susediacim plotom od strany R. Mi5ika, ktory by zostal pod irrovf,ou
novovybudovandho chodnika, naviac v telese priekopy rigola potoka je vedene
plynov6 potrubie. Podobn6 probl6my nastali aj so spr6vcom cesty II. triedy 507

Spr6vou ciest TSK, ktory mal zrealizovat bezpednd roz5irenie krajnic cesty nad
daZd ovym priepustom pod telesom cesty. Probl6my sa museli vyrie5it' nielen
v rozsahu prdc, tak aby na seba nadvdzovali, ale aj z dasov6ho hfadiska
z d6vodu avizovandho asfaltovania cesty IIl507. Bolo preto nutn6 skoro
kaZdodenn6 pracovn6 stretnutie za ridelom celistvosti a zjednotenia projektu ako
aj dasovej postupnosti. Odsuhlasend starostom pri dennych kontrol6ch
realizircie projektu a n6sledne odkontrolovand poslancami OZ, za ridasti
dod6vatefa boli naviac prirce a dod6vky, ako dodanie viid5ieho mnoZstva
betonovych obrubnikov, z6mkovej dlalby, schodov do kaplnky, distiaceho
poklopu, odvodf,ovacich Llabov a pod

K uveden6mu bodu bolo prijat6 nasledovn6 uznesenie:
Obecn6 zastupitefstvo v Dulove berie na vedomie poZadovan6 prdce naviac na
projekte ,,Vystavba chodnika a pristre5ku pre cestujricich"



Poslanci hlasovali o schv6leni irhrady faktury 4ll9 zapr6ce naviac na projekte
,,Vystavba chodnika a pristre5ku pre cestujircich" vo vy5ke 7.677,14 €
zhotovitefovi Ing. Antonovi Meli5ikovi - MONAD MONTAZ NADSTAVIEB,
Horovce
Vysledok hlasovania:
Za: 7 hlasov (Ing.V. Backo, A. Dobrodenka, R. G6bor, J. Ho5m6nek,

Ing. P. Miduda, Ing. P. Mi5ik, J. P6nov)
Proti: 0 hlasov
ZdrLal sa 0 hlasov

K 4. bodu - Uhrada ektu Rekon5tru tu na uiebn6
priestorv ZUS

V juni 2019 obecn6 zastupitefstvo lJznesenim d. 2812019 schv6lilo
zriadenie ZrJi; v priestoroch Skolskdho bytu v ZS Dulov, rekon5trukciu
a prerobenie p6vodn6ho Skolsk6ho bytu na priestory vyulivanl, ako udebn6
priestory zdujmovdho a umeleck6ho krfZku, derpanie irveru na realizitciu
projektu vo vy5ke 15.200 € na rekon5trukciu a prerobenie Skolsk6ho bytu.

Obec uskutodnila dopyt na cenovt ponuku na rekon5trukciu u 3 firiem:
Jozef Kov6dik, Horovce, P.S. stavb s.r.o. Podhorie, MTH Slovakia s.r.o. Vrritky.
Cenovo najvyhodnej5iu ponuku predloZil Jozef Kov6dik, Horovce vo vy5ke
15.124,58 €. Rekon5trukcia prebehla v mesiaco ch 8-912019.

Poslanci hlasovali o schv6leni irhrady faktury 201912 za rekon5trukciu
aprerobenie Skolsk6ho bytu vZS Dulov vo vy5ke 15.124,58 € zhotovitel'ovi
Jozefovi Kov6dikovi, Horovce 275
Vysledok hlasovania:
Za: 7 hlasov (Ing. V. Backo, A. Dobrodenka, R. Gdbor, J. Ho5m6nek,

Ing. P. Miduda, Ing. P. Mi5fk, J. P6nov)
Proti: 0 hlasov
ZdrZal sa: 0 hlasov

K5.
Ing. J. Samaj, starosta obce informoval: obec Dulov ziskala od TSK

frezovany asfalt, ktory vznikol podas opravy riseku cesty II. triedy 507. Tento
frezovany asfalt je uskladneny na pozemku pri iOV Dulov a na pozemku v ulici
vedricej od p. Vanku po p. iernu5kovri. Nakol'ko sa v obci nachddzajir aj cesty,
ktor6 sir dlhodobo v nevyhovujircom stave a vel'k6 dasti ich fsekov sir
nebezpedn6 a ohro zujuce obdanov, navrhol z ddvodu havarijn6ho stavu tychto
ulic pouZit'dast' rezervndho fondu na ich opravu.

Oprava sa vykond rczvezenim a uvalcovanfm asfaltu na tychto uliciach,
resp. risekoch ulic:

- od p. Mi5ika s.d. 200 po vstup do are6lu byvaldho JRD
- od p. Vanku s.d. 64 po p. Cernu5kovir s.d.34



od p.Hant6kovej s.d.190 po aredl COV
cesta k J. KubSf,ovi s. d, 134

- risek cesty pred mostikom do Horoviec
- chodnidek do budovy Skoly do triedy ZUe .

Na z6klade prieskumu od dod6vatefov nebolo moZn6 stanovit' celkovir
vyslednt _ sumu zd, uveden6 prace, ale len hodinovir sadzbu za jednotliv6
mechanizmy a to v nasledovnej diastke. Za ndkladn6 auto, .bager a valec je
hodinovd sadzba 54 €.

K uvedendmu bodu bolo prijat6 nasledovnd uznesenie:

Obecn6 zastupitefstvo v Dulove berie na vedomie potrebu odstr6nenia
havarijndho stavu majetku obce - opravu obecnych ciest

- od p. Mi5ika s.d. 200 po vstup do are6lu byval6ho JRD
- od p. Vanku s.d. 64 po p. dernu5kovir s.d.34
- od p. Hant6kovej s.d.190 po are6l iOV
- cesta k J. KubSnovi s. i, 134
- risek cesty pred mostikom do Horoviec
- chodnidek do budovy Skoly do triedy ZTJC.

K 6. bodu: Prehodnotenie riverov6ho vzt'ahu Prima bankv a.s..
Obec m6 riverovri zmluvu uzatvorenir s Prima bankou a.s.. Uverovy r6mec

je na 109 tis. €. V sridasnosti je zuveru vyderpan6 40.083,97 €,. Prima banka
a.s. ponrikla novy fver. Podmienky poskytnutia fveru s porovnanim sirdasndho
riveru boli v pracovnom materi6li zaslan6, poslancom. Ponuka rirokovej sadzby
12 mesadny EURIBOR I oh p.a., splatnost' 10 rokov, poplatok za poskytnutie
fveru 0,25 o z objemu schv6len6ho irveru, poplatok za pred(asn6 splatenielo/o
z limitu fveru.

Poslanci hlasovali o schv6leni podfa prislu5nych ustanoveni zitkona d. 36911990
Zb. oobecnom zriadeni vplatnom zneni prijatie fveru vo vySke 110.000 €
poskytnuleho zo strany Prima banka Slovensko, ?.s., so sidlom HodZova 1 1 , 010
11 Zilina, Slovensk6 republika, IiO: 31 575 951, IC DPD: SK2020372541,
zapisanej v obchodnom registri Okresndho sirdu v Liline, oddiel: Sa, VloZka
dislo: l48lL (dalej len ,,banka") za podmienok dojednanych vprislu5nej
[rverovej zmluve
V)rsiedok hlasovania:
Za:
Proti:

t hlas (A. Dobrodenka)
5 hlasov (Ing.V. Backo, R. G6bor, J. Ho5m6nek; P. Miduda)

ZdrLal sa t hlas (Ing. P. Mi5ik)

K 7. bodu: Rozpoitov6 opatrenie
Rozpodtovym opatrenim d,. 20 sa navy5uje rozpodet o 900 € a upravuje

o viac ako 5 tis € medzi jednotlivymi oddielmi rozpodtovej klasifik6cie.



Zvylenie zodpoved6 prijmu zo Startovn6ho na Beh okolo Dulova, vydavky budii
pouZit6 na organizovanie podujatia. Vzhfadom na nepridelenie dot6cie na
kamerovy syst6m obec vyuZije prostriedky rezervn6ho fondu na irhradu posudku

- vplyv na Zivotnd prostredie.

Poslanci hlasovali o schv6leni rozpodtovdho opatrenia (,.20
Vysledok hlasovania:
Za: 7 hlasov (Ing. V. Backo, A. Dobrodenka, R. G6bor, J. Ho5mdnek,

Ing. P. Miduda, Ing. P. Mi5ik, J. P5nov)
Proti: 0 hlasov
ZdrLal sa 0 hlasov

K 8. bodu: R6zne
K navrhnut6mu Uzemndmu pl6nu zasielajir dotknut6 org6ny svoje

stanovisk6. Na obecnom rirade sa konala pracovn6 sch6dza s niektorymi
org6nmi St6tnej spr6vy. St6tna ochrana prirody nakoniec namiesto redukcie
vymery rozvojovej plochy na novir IBV navrhla opatrenia, ktorymi sa zabezpe(,i,
aby nedochildzalo k urychlen6mu odtoku vody zkrajiny.

Pofovn6 zdruLenie Englov6 predloZila na obec projekt samostatnej
baLantnice. Obec dala svoje pripomienky - vstup do balantnice bez oplotenia
prekaLdeho obdana. Pofovnd zdruLenie s pripomienkami sirhlasilo.

Na prejedn|vani pripomienok vlastnikmi pozemkov k JPU Okresny irad,
pozemkovy a lesny odbor zaevidoval jednu pripomienku. Pripravuje sa

stanovisko riradu k pripomienke.
Ustredny kontrolny a skf5obny ristav pofnohospoddrsky, oddelenie

kontroly p6dy a hnojiv vykonal kontrolu p6dy, na ktorir bioplynov6 stanica
aplikuje digest6ty. Vysledky kontroly boli dobrd, ristav nena5iel nedostatky.

Starosta obce s pr6vnym zastupenim sa aidastnil pracovn6ho stretnutia
s producentom odpadovych v6d - obcou Horovce. Za Horovce sa zridastnil
starosta obce so svojim pr6vnym z6stupcom. Stretnutie sa konalo na zdklade
vypovede zmluvy producentovi. Sirdasn6 zmluva nerie5i sankcie, novy n6vrh
zmluvy ich obsahuje. Sankcie sa m6Zu sa pouZit', ked' producent nedodrZi
zmluvn6 podmienky, takisto producent zaplati za ,,nadstav" odpadovych vdd.
V Horovciach sa nebudir povofovat' nov6 pripojky na kanalizitciu, pokial'
nebude uzatvoren 6 nov it zmluv a.

Starosta obce zabezpedil odstr6nenie n6vozu Strku na vodovodnej Sachte

pri cintorine.
Po rozdeleni kompost6rov do dom6cnosti ich e5te niekofko zostalo na

sklade obce. Na n6vrh starostu obce sa zmenil syst6m separovandho zberu
odpadu. Zo zbemych miest boli stiahnut6 kontajnery a dom6cnostiam boli
doruden6 plastov6 vrecia na jednotliv6 druhy separovan6ho odpadu. K zmefle
doSlo z d6vodu nespokojnosti obdanov pri umiestfiovani kontajnerov pred ich



pozemky. V Ko5eci takisto vyuLivaj'T na separovany odpad vrecia a syst6m sa

osveddil.

K 9. bodu: Diskusia
Ing. P. Mi5ik - navrhuje, aby sa p6vodn6 kovov6 dakSrei do Behu okolo

Dulova dqmontovafa. Starosta obce - spolodnost', ktor6 odober6 od obce kovovy
odpad zabezpe(,i jej likvid6ciu.

R. G6bor - na zbernom dvore pri eOV budri otv5racie hodiny alebo sa

bude treba vopred nahl6sit'? Je potrebn6 oboznhmit so syst6mom aj obdanov.
Ing. P. Mi5ik - navrhuje odstr6nit'popolnice od budovy hasidskej

zbrojnice, aby sa neznidila nov6 fas6da.
Ing. P. Miduda - vyslovuje pod'akovanie za zabezpedenie priestorov

v Skolskom byte pre zilkladnir umeleckir Skolu, ktor6 uZ funguje. Po zmendch
v Studijnom programe zistil, Le deti nech6pu text, ktori (,itaj:f. Je potrebnd
podporovat' dinnost' Skolskej kniZnice. Navrhuje spristupnit' Skolskri kniZnicu
v Skolskom byte a urdit' zodpovednti osobu za kniZnicu. Uditelia nemali
vyhrady.

Starosta obce - sa zirdastnil na zasadnuti ZRPS - mali poZiadavku na

zakripenie kSry kv61i viidiiemu podtu stravnikov do vydajnej Skolskej jed6lne.

Je potrebne zakupit kontajnery do k6ry.

K 10. bodu: ZSver
Starosta obce Ing. J. Samaj pod'akoval pritomnym za ridast' na zasadnuti

oz.
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